

Protokoll för styrelsemöte den 22 maj 2024 kl.18:30

1. Val av justeringsman

-Roger Olsson valdes

2. Godkännande av dagordningen

-Beslöts att arbeta efter den presenterade dagordningen

3. Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll

-Föregående möteprotokoll godkändes och lades till handlingarna

INFORMATION- och DISKUSSIONSÄRENDEN:

4. Inkommande och utgående skrivelser

-Emrapporten ej beviljat ansökan

-Svenska friidrottsförbundet, Vaccinera klubben mot doping

-Per-Anders Olofssons stiftelse, inbjudan till ansökan

-Skånes fotbollsförbund, Fair Play-trappan

-Sparbanken Syd-stiftelse avslag på ansökan

5. Rapporter

- Sparbanken Skåne

Avslag från Färs och Frosta träningsutrustning

- Sparbanken Syd

- Avslag från Sparbanken Syds stiftelse

Per Ingvar har skrivit ihop ett brev som styrelsen beslutat att vi ska skicka angående varför vi inte har beviljats pengar från stiftelsen. Vi har sökt flera gånger enligt de kriterier som de har satt upp.

-Uppföljning ÖGS

4/6 möte i tälhallen.

Synpunkter att entré behöver breddas samt biljettpriset bör höjas.

Entrépriset bör skilja mellan förköp och vid köp på plats ?

- Parafotboll turnering

-15/6 kommer Skurup, Malmö samt Lunnarp att spela turnering här

- Sponsorskylten "Vi stöttar..."

-Samtliga utställare har tillfrågats om att betala 300:- för att vara med. I stort sett alla var positiva till att vara med och betala. Uppskattningsvis kan vi få in 20.000:- på detta.

UPPFÖLJNINGÄRENDEN VP:

6. Ärenden från föregående möte

6a. Ekonomisk avstämning

-Ca 700.000:- på våra konton. Ca 1,3 miljoner på byggkontot. Det finns både utgifter och inkomster som inte redovisats ännu.

6b. Inbjudan spelares familjer (fribiljetter)- kontakta aktivas föräldrar för medlemskap

-Endast 2 matcher kvar hemma så vi avvaktar till hösten

6c. Julmarknad

-Kolla med ÖGS den 4/6 om de är intresserade att arrangera

7. Löpande aktiviteter

Förberedelser Loppmarknad

-Borden sätts upp på onsdagen 24/7. Därefter fredagen den 26 juli utplockning av grejor.

BESLUTSÄRENDEN:

8. Åtgärder A-planen

-Jörgen Nilsson på Skåne Frö har hjälpt oss att lägga upp en plan för att förbättra planerna. 24/6 ska straffområdet åtgärdas samt Division 4 laget ska fixa resten av planen genom att lägga i i övriga hål med jord och gräsfröer. Sedan får planen inte användas på 5 veckor. Första matchen efter uppehållet är 16/8.

9. Utöka bevattningskapaciteten

-Vi håller på att se över vilka alternativ som finns tillgängliga

10. Nyinvigning Parkvillan

-Bygget är planerat att vara klart senast 1/8. Vi tittar på en lämplig dag för en invigning och uppvisning av lokalerna, förslagsvis en söndag. Samtidigt visar vi hur möjligheterna att hyra är och hur det ska gå till att lösa kort för att träna.

ÖVRIGA ÄRENDEN

11. Frågor

-Bidraget från Arbetsförmedlingen för vaktmästare Hans Malmström kommer att gälla för ytterligare 1 år. Roland tar inför nästa möte fram klubbens kostnader per anställd för diskussion hur vi kan lösa vaktmästerifrågan efter maj 2025.

12. Nästa möte

-Tisdag 25/6 18:30

Cornelia Magnusson
Sekreterare

Roger Olsson
Justerare

Per-Ingvar de la Mott
Ordförande